

KOMMISSIONENS AFGØRELSE

af 18. december 2007

om tilpasning af de justeringskoefficienter, der finder anvendelse fra 1. august 2006, 1. september 2006, 1. oktober 2006, 1. november 2006, 1. december 2006 og 1. januar 2007 på vederlag til tjenestemænd, midlertidigt ansatte og kontraktansatte ved De Europæiske Fællesskaber, som gør tjeneste i tredjelande, samt på vederlag til en del af de tjenestemænd, der fortsat gør tjeneste i de to nye medlemsstater i en periode på højst nitten måneder efter disse to nye medlemsstaters tiltrædelse

(2008/59/EF)

KOMMISSIONEN FOR DE EUROPÆISKE FÆLLESSKABER HAR —

under henvisning til traktaten om oprettelse af Det Europæiske Fællesskab,

under henvisning til vedtægten for tjenestemænd ved De Europæiske Fællesskaber og ansættelsesvilkårene for de øvrige ansatte ved disse Fællesskaber, fastsat ved Rådets forordning (EØF, Euratom, EKSF) nr. 259/68 ⁽¹⁾, særlig artikel 13, stk. 2, i bilag X,

under henvisning til tiltrædelsestraktaten for de to nye medlemsstater, særlig artikel 33, stk. 4, og

ud fra følgende betragtninger:

- (1) Ved Rådets forordning (EF, Euratom) nr. 453/2007 ⁽²⁾ fastsættes i henhold til artikel 13, stk. 1, i bilag X til vedtægten de justeringskoefficienter, hvormed de vederlag, der udbetales i tjenestestedets valuta til tjenestemænd, midlertidigt ansatte og kontraktansatte ved De Europæiske Fællesskaber ansat i tredjelande, samt vederlag til en del af de tjenestemænd, der fortsat gør tjeneste i de to nye medlemsstater i en periode på højst nitten måneder efter tiltrædelsen, korrigeres fra 1. juli 2006.
- (2) I henhold til artikel 13, stk. 2, i bilag X til vedtægten skal visse af disse justeringskoefficienter tilpasses fra 1. august 2006, 1. september 2006, 1. oktober 2006, 1. november 2006, 1. december 2006 og 1. januar 2007, når de statistiske oplysninger, som Kommissionen råder over,

har vist, at ændringerne i leveomkostningerne, målt efter justeringskoefficienten og den tilsvarende vekselkurs, for nogle tredjelandes vedkommende har oversteget 5 % siden den sidste fastsættelse eller tilpasning af koefficienterne —

TRUFFET FØLGENDE AFGØRELSE:

Eneste artikel

Med virkning fra 1. august 2006, 1. september 2006, 1. oktober 2006, 1. november 2006, 1. december 2006 og 1. januar 2007 tilpasses de justeringskoefficienter, der finder anvendelse på vederlag, som i tjenestestedets valuta udbetales til tjenestemænd, midlertidigt ansatte og kontraktansatte ved De Europæiske Fællesskaber, som gør tjeneste i tredjelande, samt til en del af de tjenestemænd, der fortsat gør tjeneste i de to nye medlemsstater i en periode på højst nitten måneder efter tiltrædelsen, som anført i bilaget.

De vekselkurser, der anvendes til beregning af disse vederlag, fastsættes i overensstemmelse med gennemførelsesbestemmelserne til finansforordningen og svarer til den dato, der er omhandlet i stk. 1.

Udfærdiget i Bruxelles, den 18. december 2007.

På Kommissionens vegne
Benita FERRERO-WALDNER
Medlem af Kommissionen

⁽¹⁾ EFT L 56 af 4.3.1968, s. 1. Senest ændret ved forordning (EF, Euratom) nr. 337/2007 (EUT L 90 af 30.3.2007, s. 1).

⁽²⁾ EUT L 109 af 26.4.2007, s. 1.

BILAG

Tjenestested	Justeringskoefficienter august 2006
Lesotho	68,3
Madagaskar	76,9
Mozambique	76,4
Zimbabwe	60,1

Tjenestested	Justeringskoefficienter september 2006
Senegal	85,5
Yemen	71,9
Zimbabwe	71,4

Tjenestested	Justeringskoefficienter oktober 2006
Brasilien	79,3
Guinea	55,8
Nepal	72,4
Den Demokratiske Republik Congo	122,8
Zimbabwe	82,6

Tjenestested	Justeringskoefficienter november 2006
Algeriet	91,4
Armenien	122,5
Indonesien	89,8
Moldova	55,8
Den Demokratiske Republik Congo	125,6
Sudan	57,6
Zimbabwe	95,1

Tjenestested	Justeringskoefficienter december 2006
Argentina	50,7
Chile	72,4
Salomonøerne	89,1
Den Demokratiske Republik Congo	127,1
Rwanda	89,6
Ukraine	106,5
Venezuela	60,9
Zimbabwe	102,4

Tjenestested	Justeringskoefficienter januar 2007
Bangladesh	47,1
Botswana	63,3
Brasilien	83,9
Burkina Faso	94,9
Djibouti	96,8
Eritrea	49,5
Etiopien	88,1
Gambia	58,6
Georgien	99,8
Guinea	52,3
Jamaica	90,2
Malawi	70,8
Marokko	91,1
Mauritius	65,7
Mexico	73,7
Mozambique	76,1
Pakistan	53,5
Swaziland	56,8
Tanzania	59,5
Yemen	74,5
Zimbabwe	114,9